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^alozlK i.inOKJjBA.
”^.GK^” 17. ili. 1955.

Had skupštine se odvijao prema slijedećem dnevnom 
redu, koji je primljen od prisutnih članova:

1. iozdrav predsjednika
2. Izbor radnog predsjedništva, zapisničara i ovje

rovite! ja.
5. Tajnički izvještaj
4. Blagajnički izvještaj
5. Izvještaj nadzornoodbora
g. hazrješniia starom odboru
7. izbor kandidacione komisije
3. Izbor novog upravnog odbora
9. Diskusija

10. Izbor delegata za V. god. skupst. Saveza 
goto i Kino amatera Hrvatske

11. Kazno
Drug M. Kučić pročitao je tajnički izvještaj, u ko

jem je iznesen pregled rada kroz period izmeuju prvo i oruge 
god. skupštine. Drug z.galin aao je blagajnički izvještaj, a 
ivo iaspa i drug Križek izjavili su da su blagajničke knjige 
i opće materijalno stanje kluba pravilno, i u redu vodjeni. 
Nadzorni odbor dao je razrješnicu upravnom odboru kluba.

nanđidaciona komisija predložila je slijedeću lis
tu članova novog upravnog odbora: Kučić nilivoj, iaspa Ivan 
Janjić Branko, lešini ilihovil, Bakašun Vjekoslav, rožgaj Zvo
nimir, tellegrini Viktor, Zgalin ivo, Kadranka vldrich, dudo- 
vić glatko, Birolla Oskar, Globočnik Tvrtko, Vrkter i
□tigerski Zvonimir.

Da ovoj godišnjoj skupštini dužnost predsjednika
.odijeljena je Lilivoju Kučiću, a ostale funkcije biti će od- 
redjene na sjednici upravnog odbora. Za počasnog pređi jadnika 
izabran je Br. faksimilijan iaspa. nadranka i Suaović te kao 
zamijenik _/alin dobili su punomoći za V. god. sior . ..sveza.

Diskusiju otvorio je drag Kučić iznijevši neke pro
bleme u vezi s organizacijom. Ostali članovi su se osvrnuli 
na izvjesnu indiiurentnost članstva prema 1. Zagrebačkom 
festivalu. Dr. K. iaspa dao je više prijedloga da se što više 
o^ivi društveni život kluba« _ ...Ovjerovitelji 

(Bakašun i Globočnik)
Zapisničar 

tb. Janjiš)



IZVJEŠTAJ C RADU KISOkLUBA “ZAGREB" OD I. 
GOD. SKUMINE DO MARTA 1955.

Do I. glavne godišnje skupštine a travnju 1954. 
Dinoklub se nalazio u stadiju organiziranja i prikupljanja 
članova. Tada su postavljeni zadaci, koji su uglavnom odgo
varali našim mogučnostima i oni su do danas svi postignuti. 
To je bilo u prvom redu snimanje nekoliko klupskih filmova, 
rad a mladjim amaterima, zatim organizacija 1.Zagrebačkog 
festivala amaterskog filma, uredjenje laboratorija i ras- 
podjel materijala-članovima. Taj znatan rad klub je uspio 
provesti zahvaljujući materijalnoj i moralnoj ponoći, koju 
su mu pružili Savez Karodne tehnike i Zora-film. Pomoć or
ganizacije Narodne tehnike bila je financijska i značila 
je prvi impuls- u našem radu i neposredno omogućila snima
nje irvog klupskog igranog filma. Zora-film je besplatno 
dao na uporabu laboratorij i rasvjetu , kao i montažne sto
love, što svakako predstavlja veliku olakšicu radu maujih 
članovi, koji na posjeduju vlastitu kameru i drugo. U pro
ljeće 1954. naručena je u Italiji izvjesna količina uske 
trake, koja je prispjela mnogo kasnije, nego je bilo predvi- 
djeno i tako omela redoviti rad amatera, Naime mnbgo je 
tera u to doba otputovalo ili izgubilo inu-ies za snimanje, 
a tirc i kontekt s klubom. Unatoč tome vidjeli smo u klubu 
ipak jedan dio tlg.snimljenog filma, ali nažalost do s^aa 
nije prikazana većina materijala.

Od te Kerranije takodjer su snimljena dva liluc o 
priredbama organizacije iiaroaae- tehmme. i ocetirom ljeta 
održan je i kratak kurs iz flipere uehnike za po^einime, 
koji se vodio u obliku razgovora, a bio je koristan i za 
starije amatere. Kurs je pokazao da bi Članovi trebali Voć 
odprije vlada ti fotografijskom tehnikom, kako bi mogli ne- 
.smetane /ratiti rad na takovom jednom tečaju.

iosebno značajna akcija kluba bio je koiekuivni 
- + o rijeci Krki od Knina do Šibenika, u kojem je učestvo
valo desetak članova kluba. Za taj iziet, moji je tiajao 
dvanaest dana bila je primljena pomoć Drvenog križa i feri
jalnog Saveza, te Armije. Amateri su snimili veću količinu 
filma, koji iz tehničkih razloga nije prikazan na festivalu. 
Svu opremu za snimanje dobili smo od ^ora-fima, kao i mas
niju laboratorijsku obradu.





U jesen je započeo, ponovo redoviti rad u klubu i .
to uglavnom na projekcijama, U tom razdoblju t.j. od 9-12 

održan je I.festival auuoar0ko0 _ilma
amatera* Tu su se pojavile mnoge poteškoće, koje\su riješ 

‘he zalaganjem amatera mražuukjava.nj^m'organizacije Narodne 
tehnike, te naših filmskih i f oto »podužega.‘..Bilo pe poklano 
oko 50 filmova od kojih je .gotovo polovica primljena. Sve 
nagrade a konkurenciji dobili su naši članovi.^nt^resantho- 
je da su ovdije odbijeni i $eki filmovi- koji su ranije bili 
nagrad j iva ni. To pokazuje da je krit eri j-ovog-'^urja, bio -vr
lo visok. Po mnogim izjavamo ovo je bio dosada najkvalitet
niji festival u našoj zemlji. Sigurno je_u_or6^». ^či
ji te priredbe bilo pogrješaka, ali se jadamo‘da će one u 
slijedećoj takovoj manifestaciji biti izojognute zahva^ju- 
jući iskustvu s našeg 1.festivala, ha laštiv^lu su sili pri- 
sutni uglavnom razni 'predstavnici organizacija i listova^ 
dok je naših članova bilo vri- malo. Uprava’.'klung^^ mogla 
točno odrediti razlog ta indifefbh^n \ - aj
problem proučiti na ovoj skupit ini;

Savez foto i kino amatera omogućio je ure^jenje la
boratorija, koji je upravo nedavno završen: U njemu će ima
ti prilike za rad svi-naši amateri uz pomoć stručnih osoba, 

će biti vjerojatno stimulans mnogim ulsujig -^materlma. 
da sami obradjuju svoje filmove, jer kapacitet ovoga labo
ratorija dopušta veoma obiman rad. Njegovo značenje prela
zi okvir kluba i služiti će cijeloj našoj organizaciji.

Tajnik .
(B. Janjio)




